
Dagsorden skolebestyrelsesmøde mandag den 23.5. kl. 18-19 
Næsby Skole, personalerummet i pavillonen 
 
 

Orienteringer 
 

• Ledelsen 

• Elevrådet/rettighedsrådet 

• Medarbejderrepræsentanter 

• Øvrige mødedeltagere 

• Formanden 
 
 

 

 

 

Orienteringer: 
 
Ledelsen: 
 

- Elevtal 384 
- SFO, alm. 144 
- ForårsSFO 40 
- SFO2 43 
- Afsked med Irene/efterløn 
- Ny afdelingsleder ansat fra 1.8. 
- Næste års planlægning – skema til 

godkendelse på junimødet 
- Spændende projekter næste skoleår 
- Der er kommet 120 børn til Odense fra 

Ukraine, og vi skal tilbyde en lærer fra 
mandag i næste uge. 

 
 
Medarbejderrepræsentanter: 
 
Pædagogerne:  
Pædagogerne er meget spændte på den nye 
lederstilling. Vi er kede af, at vi ikke har vores egen 
leder, da det er af stor betydning, at den nye leder 
er meget på gulvet i SFO. 
Vi har afholdt markedsdag, og der var stor 
tilslutning. Det var en god dag med god stemning. 
Der har været orientering omkring SFO2 i dag, og vi 
håber på stor tilslutning. 
ForårsSFO skal besøge 0. klasses lokaler, mens 
resten af skolen skal til dyrskue den. 17. juni. 
 
Lærerne:  
Vi er gået i gang med at planlægge, hvordan vi kan 
få en god proces i forhold til at komme tilbage til 
Næsby. Det betyder, at ungeskolen får ca. tre dage 
med onlineundervisningen, hvor lærerne pakker 
ned og ud igen.  
 
Formanden: 
 
 
Elevrådet: 
 
Rettighedsrådet: 
Der arbejdes på, at hele skolen skal ud til Bellinge 
på besøg.  
 
Øvrige: 



 

1. Vikarforbrug gennemgås kort Forbrug: 
Vikar skole: 50.355/budget 75.000 – forbruget er 
for april, hvor det var påske 
Vikar SFO: 8.590/budget 7.500 
 

2. Skolebestyrelsesvalget er resulteret i en fuld 
bestyrelse og en suppleant med opstart 1.8.22 
 

De nye medlemmer af bestyrelsen er inviteret til 
spisning og hygge i dag kl.19-21. 
 
 

3. Dialogmøde - evaluering Et rigtig fint møde. Ca. 20 mødte op, og der var god 
stemning. Teis fra BKF deltog, og gav en status 
omkring byggeriet. 
 
Busserne er stadig et brændpunkt, og der bliver 
arbejdet på en løsning, som kan tage højde for 
problematikkerne.    
 
Der er et ønske om at gøre noget for fællesskabet, 
når alle er tilbage på Næsbymatriklen. 
 
Der blev rundet af med idékatalog, hvilket, der er 
stemning for, bliver lavet.  
 

4. Skolemad Skal vi arrangere skolemad med bestilling og 
betaling hjemmefra – som besluttet før Corona? 
 
Evt. starte med en prøveordning på Bellinge, og 
hvis det er en succes, så brede det til hele skolen, 
når vi alle er tilbage.  
Brian arbejder videre med det. 
 

5. Årsberetning Hvilke punkter skal med i årsberetningen? 
Lukning af bygning 
Politikker, der er blev arbejdet med 
Trafikken omkring skolen 
Dialogmødet 
Corona 
Husk logo 
 
 

 
Ordstyrer: Brian 
Referent: Mathilde 
Tilstede: 18-19: Maria, Brian, Liselotte, Birgit, Louise, Berith, Maria-Louise og Mathilde 
19-21: Maria, Brian, Birgit, Louise, Berith, Maria-Louise, Mathilde Christoffer, Mads, Mette 
Afbud:  
 
 
Punkter til næste eller senere møder: 
Årshjul 
Sundhedspolitik 
Fællesforedrag sm m øvrige skoler 



 
 
Møder resten af året: 
Tirsdag den 14.6. kl. 19-21 
 
 
 
 


